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Til  NFMF-meldemmene  

 
Trondheim, 12.06.2022 

REFERAT STYREMØTE #07/22 

Tid / Sted: Fredag 10.06.22 kl. 12:00 - 14:00, Teams videomøte 

 

Til stede: Kirsten Bolstad, Daniel Aadnevik, Kristine Perander, Caroline Stokke, Anette 

Guleng (referent) 
 

Sak 07/22   1  Referat fra styremøte #06/22 og Årsmøte 2022 

 Styrereferat godkjent 

 Årsmøtereferat godkjennes på e-post etter retting av budsjettposten 

 Børge sender ut godkjente referater til medlemmene når årsmøtereferatet er 

godkjent 

Sak 07/22   2  Postliste 

 Ikke gjennomgått 

Sak 07/22   3  Interne styresaker 

 Medlemskap 

o Ingen nye søknader om medlemskap 

 Reisestipend 

o Ingen nye søknader om reisestipend 

 Doktorgradspris 

o 2 søknader så langt i år, håper på flere 

 Kasserer 

o Kristine har begynt å betale utlegg etter MedFys. Lånet på 50.000 er ikke 

nok til å dekke utgiftene, og det antas at det trengs 20.000-40.000 utover 

lånet når alle utgifter og inntekter er gjort rede for. 

o Det har kommet spørsmål fra medlemmer om kontingentfritak når man er i 

permisjon eller er arbeidsledig. For å unngå omfattende 
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dokumentasjonskrav ønsker styret ikke å gi fritak. Styret anbefaler 

permitterte/arbeidsledige som ønsker å forbli medlem i foreningen om å 

bli assosiert medlem, uten å måtte legge fram dokumentasjon. Dette vil 

halvere medlemsavgiften, og medlemmer beholder full opptjeningstid for 

å søke på priser etc.  

o Det ble diskutert om det er nødvendig for studenter som har fått innvilget 

stipend for å delta på MedFys å sende inn bilag for reise, når det er 

deltakelse og opphold som dekkes av stipendet. Vi ønsker å gå i dialog 

med NTNU for å høre hva det er mest hensiktsmessig at foreningen 

dekker. 

 Høringer 

o Ingen mottatt 

 Stillingsannonser 

o 3 nye stillingsannonser siden sist: Fysiker innen diagnostikk ved 

Sykehuset i Vestfold, seksjonsleder for stråleterapifysikk ved OUS, og 

IKT-spesialist i Helse Bergen. 

 Nettsider 

o Ikke noe nytt siden sist 

Sak 07/22   4  Internasjonal kontakt 

 Caroline har hatt overføringsmøte med Marianne. Det kan ta litt tid å få oppdatert 

kontaktinformasjon i alle relevante e-postlister. 

 NACP 

o Ikke noe nytt 

 EFOMP 

o EFOMP ønsker at Norge nominerer en kandidat som kan bli med i en 

arbeidsgruppe som skal jobbe med å skrive ny policy-statement om 

dosimetri i nukleærmedisin. Styret foreslår at Caroline Stokke blir 

nominert fra Norge. 

o Kirsten har mottatt en spørreundersøkelse som handler om implementering 

av ny strålevernforskrift. Styret velger å avstå fra å svare på 

undersøkelsen, da vi ikke har funnet noen med kapasitet til å svare innen 

fristen. 

 IOMP 

o 14. juni har IOMP generalforsamling i Singapore. Styret velger å ikke 

sende en representant. 

o Vi har fått en forespørsel om å stemme ved valg av IOMP-medlemmer til 

IUPESM, samt ny generalsekretær. Styret avstår fra å stemme ettersom vi 

ikke har kjennskap til kandidatene. 

Sak 07/22   5  Intern sertifisering 

Ikke noe nytt etter årsmøtet 
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Sak 07/22   6  Interne møter 

 MedFys 2022, 23.-25. mai, Hurdalssjøen 

o Hurdalssjøen evalueres av program- og arrangementskomiteen 

 Det har vært gode tilbakemeldinger på å ha parallelle sesjoner 

o Behov for å oppdatere mandat for program- og arrangementskomiteen til 

MedFys 2024 

 Kirsten har hatt møte komiteene og skal sende ut forslag til 

oppdatert mandat. 

o Styret må bestemme hvordan MedFys skal formes fremover 

 Det har vært gode tilbakemeldinger på å ha parallelle sesjoner, 

men med flere inviterte nasjonale og internasjonale 

foredragsholdere vil deltakeravgiften øke. 

 Det er ønskelig at MedFys er et samlepunkt for hele det norske 

fagmiljøet, og programmet må gjøre det interessant for alle 

faggrupper å delta. 

 Det må vurderes hvor mange komitémedlemmer som skal få 

dekket konferansen, og hvilke utgifter som skal dekkes for 

inviterte foredragsholdere og studenter. 

 Det er ønskelig å høre med seksjonsledere hvordan de stiller seg til 

lavere/høyere deltakeravgift versus at foredragsholdere får 

mer/mindre av sine utgifter dekket. 

 Konferansen kan rotere mellom ulike helseforetak med lokal 

arrangementskomite, eller vi kan prøve å få til en langtidsavtale 

ved én lokasjon. 

o Fortsatt uklart om MedFys vil gå i pluss. Regnskap er forhåpentligvis klart 

til neste styremøte i august. 

Sak 07/22   7  Samarbeidsmøter 

 Norsk stråleterapimøte 2022, 20.-21. oktober, Thon Hotel Opera Oslo 

Tema: Fremtidens stråleterapi – fra planlegging til behandling 

o Styret foreslår å sende Anette Guleng som representant for NFMF 

 Radiologisk høstmøte 2022, 26.-28. oktober, Clarion Hotel Oslo Bjørvika 

Tema: Smarte valg 

o Ikke noe nytt siden sist 

 NACP/ACTA-symposium Reykjavik 2023 

Tema: From bench to bedside 

o Datoer: 30. mars – 1. april 2023 (palmehelgen) 

o Sted: Grand Reykjavik 

  



Side 4 

 4 

 Nordisk konferanse i radiologi 2025, Trondheim 

Tentativt tema: Changing roles – changing perspectives 

o Skal starte planleggingen i høst 

 

Sak 07/22   8  Eventuelt 

 MiniMedFys i Trondheim 2023 

o Tentativ dato mandag 6. februar 2023 

 Kirsten sender en oppmerksomhet til avtroppende styremedlemmer. 

Sak 07/22   9  Neste møte for styret 

 Mandag 22. august kl. 12-14 via Teams 

 


